
Styremøte 21.02.17, kl. 18:00 

Tilstede Andrine, Siri, Siren og Birgit. 

 

Sak 1-17: Sammenslåing av to løp. Flytte løpet i juni til Barentstravet for å få ett lokalløp 

sammen med registrert løp. Sjekke opp om ponniløp er kommet med i terminlista. 

 

Sak 2-17: Hestens dag. Sette opp en komité til å arrangere denne dagen, gjerne noen som ikke 

sitter i styret. Holdes i juni siden vi flytter juniløpet, f.eks. 10.06.17. Tas opp på neste 

medlemsmøte. Husk å søke om støtte. 

 

Sak 3-17: Hopperekord. Vi mangler hopperekord på varm og kald på travbanen, blir satt opp 

fra i år! 

 

Sak 4-17: Brøyting av travbanen. Når skal dette gjøres? Med tanke på økonomi brøyter 

travlaget i løpet av april, skal være tørr til løpet vi arrangerer i mai. 

 

Sak 5-17: Hesteeiere under 18 år må ha verge. Disse hestene er under verges ansvar og går 

under verges treningsavgift.   

 

Sak 6-17: Innkjøp av utstyr. Vi trenger en ny pc til tidtaking som kun brukes til dette, skal 

ikke kobles til internett! Minnepinner, 1-2. Birgit går på Mobildata å handler dette. Trenger 

ingen programmer på pc. 

 

Sak 7-17: Dugnad på banen. Tas i mai før løpet. Det må ryddes på og rundt banen, tette 

vinduer i tårnet. Kjøpe inn kunstig gressmatte (plast med «pigger») til å ha utenfor inngangen 

til tårnet. Diverse maling av bygg, takrenne på kiosken, annet forfallende arbeid. Bygging av 

skur til saltsekker, materialer har vi. 

 

Sak 8-17: Ponnigruppa. Penger inntjent av ponnijentene og penger de jobber inn i fremtiden, 

skal kun brukes av ponnigruppa. Ponnigruppa er i oppstart igjen, Siren står i bresjen og holder 

på å få opp hjemmeside til ponnigruppa. Arrangere en treningsdag i måneden.  

 

Sak 9-17: Løpskomité. Få inn andre fra laget, tas opp på neste medlemsmøte. Vi trenger noen 

som er stødige på finsk, minimum tre personer i komitéen.  

 



Sak 10-17: Arrangementskomité. Siren setter i hop en komité.  

 

Sak 11-17: Sponsorliste. Spørre de vi har fra før av, og finne nye. Siri spør de finske 

butikkene, Ritz, Rema, fjellstua og Neiden Kroa. Veidekke sin står grunnet mye sponsing 

tidligere. Siren hører med Vonka sjøtjenester, trafikkskolen, Café Visit, Go Helse, Lerøy og 

dyreklinikken om sponsing. Birgit hører med Mobildata ang med sponsing når hun er der å 

handler utstyr, samt hører med Joker, Sundquist Fritid, Vita, Brillehjørnet, Nordgaard, 

Felleskjøpet i Tana og Bøndenes Innkjøpslag. Vi får Kine til å høre med Coop Marked på 

Svanvik.  

 

Sak 12-17: Treningsavgift. Siri sender ut faktura. For folk som ikke betaler treningsavgift, 

kan bruke banen for 100,- per gang. 

 

Sak 13-17: Felles treninger. Når banen åpnes blir det felles trening en gang pr måned, tanker 

rundt dette tas opp på neste medlemsmøte. 

 

Sak 14-17: Arrangementer for å profilere travlaget. Hva kan vi gjøre for å bli mer synlig? 

Forslag fra lagets medlemmer tas imot med takk. Klær med lagets logo. 

 

Sak 15-17: Premieansvarlig – Siren! 

 

Sak 16-17: Medlemsmøte onsdag 15.03.17 kl.18:00, styremøte 17:00. 

 

 

Møte hevet 20:20. 


